
PROTOKÓŁ 

z obrad Komisji Wspólnej Rady Gminy Trąbki Wielkie

z dnia 29 marca 2022 r.

Rozpoczęcie: godz. 15:00

Zakończenie: godz. 16.40

Posiedzenie  rozpoczęło się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Trąbkach Wielkich.

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński.

W  Komisji  ponadto  uczestniczy:  Pan  Błażej  Konkol  –  Wójt  Gminy,   Zofia  Gorzyńska
Skarbnik Gminy.

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński na podstawie listy obecności 
poinformował, że brakuje Radnego Krystiana Sadowskiego.

Ustawowy skład Komisji Wspólnej Rady Gminy wynosi 15 radnych.

Lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu.  

Program sesji dotyczy omówienia materiałów sesji nadzwyczajnej:

1. Sprawy regulaminowe:

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad

- Zatwierdzenie porządku obrad.

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2022 -
referuje  Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy;

3. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  wieloletniej  prognozy  finansowej  na  lata
2022-2033 - referuje  Zofia Gorzyńska  Skarbnik Gminy;

4. Podjęcie  uchwały  w sprawie  utworzenia  innej  lokalizacji  prowadzenia  zajęć  w
Szkole  Podstawowej  im.  Zygmunta  Bukowskiego  w  Czerniewie,  w  celu
prowadzenia zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych dla uczniów i
wychowanków będących obywatelami Ukrainy - referuje  Pan Błażej Konkol Wójt
Gminy.

5. Zamknięcie obrad sesji nadzwyczajnej.

Przewodniczący  Komisji -  zwrócił  uwagę,  że  z  uwagi  na  trwające  posiedzenie  Komisji

KOSiZ i  aby nie powielać podwójnie omawianej sprawy – posiedzenie komisji  wspólnej

rozpocznie od omawiania wspólnego dla obu komisji tematu tj.   podjęcia uchwały w sprawie



utworzenia  innej  lokalizacji  prowadzenia  zajęć  w  Szkole  Podstawowej  im.  Zygmunta

Bukowskiego w Czerniewie,  w celu prowadzenia zajęć dydaktycznych, wychowawczych i

opiekuńczych dla uczniów i wychowanków będących obywatelami Ukrainy . Kolejno oddał

głos  Pani  Patrycji  Jereczek  Kierownikowi  Zespołu  Oświaty  celem  zreferowania

przedmiotowego tematu.

 

Pani Patrycja Jereczek Kierownik Zespołu Oświaty – uzasadniła potrzebę podjęcia powyższej

uchwały informując, że jest to jedna z propozycji możliwości rozwiązań, które po podjęciu tej

uchwały będzie można przyjąć. Nie oznacza to jednak, że Gmina z tej propozycji skorzysta i

nowe oddziały szkolne dla dzieci z Ukrainy powstaną w Cząstkowie w Osadzie 49. Zwróciła

uwagę, że jest taka możliwość. Właściciel Osady 49 wyraził na to zgodę. Odbyła się już w

sprawie tej - w obiekcie tym  -   kontrola z Kuratorium Oświaty jak i ze Straży Pożarnej celem

sprawdzenia, czy obiekt spełnia warunki. Opinia w tym zakresie  jest pozytywna. W dalszej

swojej wypowiedzi zwróciła uwagę, że w celem zapewnienia dzieciom z Ukrainy obowiązku

szkolnego rozważane jest jeszcze przez Gminę inne rozwiązanie - dopełnienie oddziałów już

istniejących w placówce  szkolnej  w Mierzeszynie.  Tu zwróciła  uwagę, koszty za dowóz

dzieci do placówki oświatowej poniósłby Wojewoda Pomorski.

Kolejno Pani Patrycja  przedstawiła  radnym bieżące  informacje o liczbie  dzieci  z  Ukrainy

przebywających  w  Cząstkowie  w  obiekcie  „Osada  49”.  Przedstawiła  również  liczbę

wszystkich  dzieci  w  poszczególnych  placówkach  oświatowych  z  terenu  Gminy  Trąbki

Wielkie.   Poinformowała o oddziałach,  które miałyby powstać w Cząstkowie,  dla których

byłaby kadra pedagogiczna oraz o oddziałach dla których tej  kadry brakowałoby.   Podała

przybliżony średni koszt za kadrę pedagogiczną 20 429,00zł. ( łącznie 86 godzin w tym 43 h

nauczyciel dyplomowany, 43h nauczyciel mianowany) 

Według wyliczeń ok. 35 tyś/ miesięcznie  wyniósłby koszt funkcjonowania nowo powstałych

oddziałów w Osadzie 49 w Cząstkowie. 

W  dalszej  swojej  wypowiedzi  Pani  Patrycja  prosi,  aby  podjąć  przedmiotową  uchwałę,

zwracając uwagę, że  nie jest to jednoznaczne z tym, że nowe oddziały powstaną a będzie to

ewentualna furtka do podjęcia działań jeżeli taka potrzeba zaistnieje tym bardziej, że uchwała

ta pozyskała pozytywną opinię Kuratora Oświaty. Osobiście sugeruje jednak, aby skorzystać

z opcji drugiego rozwiązania i iść w kierunku dopełnienia oddziałów w Mierzeszynie. 



Na powyższy temat wywiązała się dyskusja w trakcie której Pani Patrycja Jereczek udzielała

informacji.

Komisja KOSiZ zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

Ad 2 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2022;

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy – odczytała uzasadnienie do uchwały. 

Radny  Marek  Czerwiński –  zapytał  o  środki  w  wysokości  10  000  zł  które  mają  być

przekazane dla OSP w Pruszczu Gdańskim i o środki w wysokości 30 000 zł. które mają być

przekazane dla Komendy Powiatowej Policji w Pruszczu Gdańskim.

Wójt Gminy – poinformował, że temat przekazania środków w wysokości 10 000 zł. dla PSP

w Pruszczu Gdańskim jest  tematem dość świeżym. Rada jeszcze nie zdążyła się nad nim

pochylić.  Do  Urzędu  Gminy  wpłynął  wniosek  w  którym Komendant  Państwowej  Straży

Pożarnej  w Pruszczu Gdańskim prosi,  o  udzielenie  wsparcia  na  zakup nowego ciężkiego

samochodu ratowniczo – gaśniczego dla Komendy Powiatowej PSP w Pruszczu Gdańskim.

Obecnie  używany  przez  tę  jednostkę  samochód  jest  eksploatowany  od  11  lat  a  norma

eksploatowania dla tej klasy pojazdów wynosi 10 lat.  Obecnie Komenda Wojewódzka PSP w

Gdańsku prowadzi postępowanie przetargowe na dostawę ciężkich samochodów ratowniczo –

gaśniczych  ,  jednostka  w Pruszczu  Gdańskim została  zakwalifikowana  w  tym programie

zakupowym.  Warunkiem  koniecznym  pozyskania  nowego  pojazdu  jest  zgromadzenie

brakujących środków. Dostawa pojazdu nastąpi w II kwartale br. . Szacunkowy koszt zakupu

nowego  pojazdu  wynosi  1.100.000zł.  .  Starosta  Powiatu  Gdańskiego  oraz  inne  Gminy

wsparły finansowo jednostkę . Do zamknięcia harmonogramu finansowego brakuje właśnie

wnioskowanej kwoty  w wysokości 10.000 zł. Kolejno Wójt nawiązał do przekazania kwoty

w wysokości 30 000 zł. na zakup samochodu dla Policji, przypomniał, że na ten temat rada

już dyskutowała. Opinia komisji ekonomicznej była pozytywna. 

  

Na powyższy temat wywiązała się  dłuższa dyskusja w trakcie której radni zwracali uwagę, że

sprawa Komendy Powiatowej PSP w Pruszczu Gdańskim jest sprawą nową, świeżą i nawet

nie  zdążyła  ten temat  przedyskutować Komisja  Ekonomiczna Rady Gminy.  W związku z

powyższym zgłoszono  wniosek  o  wykreślenie  tej  zmiany z  projektu  uchwały  w  sprawie

zmian budżetu gminy. 



Za – większość obecnych. 

Jeżeli chodzi o sprawę przekazania środków dla Policji – 30 000zł.  - temat był wcześniej

omawiana. Komsina Ekonomiczna pozytywnie zaopiniowała wniosek. Ustalono, aby zmianę

tę pozostawić w projekcie zmian budżetu gminy. 

Na koniec omawiania zmian budżetu gminy  padło  jeszcze zapytania ze strony rady o środki
na  remont drogi w Kłodawie. Wójt odpowiedział, że jest to kontynuacja naprawy drogi. 

Przewodniczący  Rady  Gminy  podziękował  wszystkim  za  udział,  po  czym  zamknął
posiedzenie Komisji Wspólnej Rady Gminy.

Przewodniczący Rady Gminy
Trąbki Wielkie:

Protokolant:
Katarzyna Czyż Zbigniew Leszczyński


